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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 29. 10. 2019  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnení – Mgr. Doskočil, p. Gorcovský, Ing. Mazúr. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (8 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Ing. Marek Veverica, I. overovateľ zápisnice 
     Mgr. Marián Kráľ, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: PaedDr. Vladimír Vantara, predseda návrhovej komisie 
     RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Ľuboš Gottwald, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Vrútky č. 5/2019 o poskytovaní 

sociálnych služieb, určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne 
služby a o podmienkach platenia a financovania v zariadení SENIOR-Zariadenie pre 
seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky a jeho prílohy č.1  

3. II. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022  
4. Rozpočtové opatrenie 5/2019 
5. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Vrútky č. 3/2018 – zmeny a 

doplnky 
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6. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
7. Žiadosť o NFP na vypracovanie energetických auditov a prípravu projektu garantovanej 

energetickej služby v meste Vrútky s názvom „Rozvoj energetických služieb v meste 
Vrútky“ 

8. Informatívna správa o súčasnom stave predložených žiadostí o dotácie alebo 
o nenávratný finančný príspevok 

9. Diskusia 
10. Interpelácie 
11. Záver 
 
Primátor mesta – MsZ je otvorené, preto vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie 
návrhu programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Prednostka MsÚ – informovala, že neboli prijaté žiadne aktuálne uznesenia, trvalé uznesenia 
sa plnia priebežne 
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Vrútky č. 5/2019 o poskytovaní 
sociálnych služieb, určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne 
služby a o podmienkach platenia a financovania v zariadení SENIOR-Zariadenie pre 
seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky a jeho prílohy č.1  (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Eva Kačková – uviedla, že komisia sociálna, zdravotná, bytová a verejného poriadku 
odporúča. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
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HLASOVANIE č. 4 
MsZ 
I. prerokovalo 
návrh VZN č. 5/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení výšky  platieb a platenia 
úhrady za poskytované sociálne služby a o podmienkach platenia a financovania v 
zariadení SENIOR – Zariadenie pre seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky a jeho 
prílohy č.1 „Cenník platieb za poskytované sociálne služby“.  
II. schvaľuje 
Všeobecne záväzne nariadenie č. 5/2019  o poskytovaní sociálnych služieb, určení výšky  
platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby a o podmienkach platenia a 
financovania v zariadení SENIOR – Zariadenie pre seniorov a Dom sociálnych služieb 
Vrútky a jeho prílohy č.1 „Cenník platieb za poskytované sociálne služby“.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 
 
 
K bodu č. 3 
II. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022  (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Lívia Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Uviedla, že 
v materiáli sú riešené hlavne dane, komunálny odpad a školstvo. Materiál k predpokladaným 
navýšeniam bol zatiaľ len na finančnej komisii, jednalo sa tu o zvýšenie dane z nehnuteľnosti 
(stavby, stavebné pozemky, u podlaží, priemyselné stavby a podnikateľské budovy). 
 
Primátor mesta – uviedol, že nožnice, ktoré boli, sa nám už podarilo trochu zavrieť. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu materiál prerokovala 
a odporúča. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – opýtal sa, nakoľko bude rovnaký koeficient pre školy, ktoré 
školy s tým budú mať problémy? 
 
Primátor mesta – hlavne materské školy, ale k problému prispieva fakt, že majú nedostatok 
detí. 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ berie na vedomie II. návrh rozpočtu mesta na rok 2020-2022. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 4 
Rozpočtové opatrenie 5/2019 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Lívia Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou, ďalej uviedla, že sa 
tu riešilo dofinancovanie miezd, refundácie a pod. 
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HLASOVANIE č. 6 
MsZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 5/2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 5 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Vrútky č. 3/2018 – zmeny a 
doplnky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Ďalej dodala, 
že by išlo o zrýchlenie systému ohľadom celkového prenájmu, kde by o ňom rozhodovala 
komisia na miesto MsZ, teda celý proces by nemusel ísť cez MsZ, ale cez delegovanú 
komisiu. Jedná sa tu o prenájom nebytových priestorov. 
 
Primátor mesta – informoval, že na MsR boli navrhnutí za MsÚ: JUDr. Ing. Jana Rišianová, 
Ing. Mgr. Anna Sviteková a za poslancov MsZ: ThDr. Marián Krivuš, Eva Kačková, PaedDr. 
Vladimír Vantara. Preto sa opýtal poslancov MsZ, či s tým súhlasia, alebo majú nejaké iné 
návrhy? 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – súhlasí. 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – uviedla, že komisia bude zapracovaná aj v smernici. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – opýtal sa, koľko členov bude mať komisia a či tam bude aj 
hlavný kontrolór? 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – počet členov komisie by mal byť nepárny, navrhuje sa 5 členov 
a hlavný kontrolór mesta môže byť prítomný pri zasadnutí komisie. 
 
Primátor mesta – navrhol druhé uznesenie k pôvodnému v znení: „Mestské zastupiteľstvo 
Vrútky súhlasí s členstvom poslancov MsZ: ThDr. Mariána Krivuša, p. Evy Kačkovej, 
PaedDr. Vladimíra Vantaru v komisii pre posudzovanie ponúk na priamy prenájom majetku 
mesta Vrútky.“. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Vrútky č. 3/2018. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ súhlasí s členstvom poslancov MsZ: ThDr. Mariána Krivuša, p. Evy Kačkovej, 
PaedDr. Vladimíra Vantaru v komisii pre posudzovanie ponúk na priamy prenájom 
majetku mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 6 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice) 
 
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. Ďalej informoval 
k SAD, kde je neúmerný nárast poplatkov, preto sa uvažuje, aby sa inak využívalo autobusové 
nástupište alebo aby sa zamedzilo duplicitnému poplatku. 
Bude potrebné rozmýšľať nad tým, ako zabezpečiť dopravu a nezaťažiť priveľmi rozpočet. 
Mesto sa však zaviazalo, že na 20 rokov bude využívať autobusové nástupište.  
Od roku 2012 je v platnosti, že sa môže za používanie autobusového nástupišťa účtovať 
poplatok, ale mesto to nevyužívalo a dostalo sa aj vďaka tomu do finančných problémov. 
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ berie na vedomie Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 7 
Žiadosť o NFP na vypracovanie energetických auditov a prípravu projektu 
garantovanej energetickej služby v meste Vrútky s názvom „Rozvoj energetických 
služieb v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – toto je jedna z ciest realizácie rekonštrukcie ZŠ H. Zelinovej. 
Komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  a životného prostredia 
odporúča a takisto aj MsR. 
 
RNDr. Mária Rovňáková – po skúsenostiach z mesta Martin, sú seriózne firmy, ktoré sa 
chcú do takýchto projektov zapojiť. 
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ schvaľuje 
a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu 
Kvalita životného prostredia na projekt „Rozvoj energetických služieb v meste Vrútky“, 
kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2019-53, na Slovenskú inovačnú a energetickú agentúru 
ako sprostredkovateľský orgán pre Operačný program Kvalita životného prostredia; 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov pre maximálne celkové spolufinancovanie 
projektu zo strany Mesta Vrútky vo výške 1260,00 EUR, t.j. 5% z celkových 
oprávnených výdavkov vo výške 25 200,00 EUR; 
d) zabezpečenie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu Mesta Vrútky 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 8 
Informatívna správa o súčasnom stave predložených žiadostí o dotácie alebo 
o nenávratný finančný príspevok (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – informoval dôvodovou správou o schválených projektoch (Spojila nás 
Košicko-bohumínska železnica, Nákup športovej výbavy a športovo-technického vybavenia, 
Odpočinková zóna Vrútky, Vybudovanie malej ľadovej plochy v meste Vrútky, Prístavba 
a stavebné úpravy hasičskej zbrojnice vo Vrútkach), podaných žiadostiach (Za spoločným 
kultúrnym dedičstvom dvoch železničných miest, Rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúceho 
verejného vodovodu Ul. Karvaša a Blahovca, Solárna príprava teplej vody na futbalovom 
štadióne vo Vrútkach), pripravovaných žiadostiach (Nákup multifunkčného komunálneho 
vozidla pre Mesto Vrútky)i tých, ktoré neprešli (Rozšírenie kamerového systému v meste 
Vrútky, Bezpečné priechody pre chodcov vo Vrútkach, Modernizácia systému filtrácie 
a úpravy vody na mestskom kúpalisku vo Vrútkach). K žiadosti na projekt Modernizácia 
systému filtrácie a úpravy vody na mestskom kúpalisku vo Vrútkach uviedol, že toto budeme 
musieť riešiť vo vlastnej réžii, nakoľko si filtrácia žiada výmenu. 
Ďalej uviedol, že dňa 17.10. zasadol výbor SZĽH a prišiel nám na mesto list (tvorí prílohu), 
kde sa uvádza, že pre žiadosti obcí a miest zaradených v kategórii A a B je výhodou žiadateľa 
prijatie oficiálneho stanoviska vedenia obce pre potvrdenie vôle o prekrytie ľadovej plochy 
v období do dvoch rokov od jej inštalácie. Na základe prijatia/neprijatia tohto stanoviska 
môže byť preradená žiadosť obci alebo mesta z pôvodnej kategórie do inej kategórie. Preto 
MsR navrhuje uznesenie, kde odporúča podporiť zastrešenie.  
Následne informoval poslancov MsZ, že pozeral rôzne druhy zastrešenia, ktoré sú dostupné 
na trhu a preto rozdal všetkým materiál s týmito zastrešeniami (tvorí prílohu). 
 
RNDr. Mária Rovňáková – opýtala sa na približnú životnosť prvého variantu? 
 
Primátor mesta – cca 10 – 15 rokov. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – navrhol, aby sa uznesenia rozdelili a hlasovala sa o každom 
bode samostatne. Ďalej uviedol k ľadovej ploche, že sa ešte ani nedebatovalo nad iným 
zámerom využitia lukratívneho pozemku, na ktorý by sa mala plocha umiestniť. Taktiež pri 
ZŠ H. Zelinovej prídu o dve plochy, ktoré sa už nebudú môcť využívať. Ohľadom tohto 
pozemku sa hovorili rôzne varianty využitia a teraz je tam iba jeden od SZĽH. K tomuto 
zámeru mu chýba nejaký finančný rozpočet, koľko nás to bude stáť. Navrhuje, aby sa najskôr 
riešilo využitie pozemku a potom ostatné. 
 
Primátor mesta – SZĽH sa rozhoduje teraz, pokiaľ by sa nevytvorili prijateľné podmienky 
pre nás, rozhodne by sa nešlo do tohto projektu. Dodal, že následne bude potrebné dotiahnuť 
prípojky. K pozemku sa vyjadril, že bolo schválené a je to aj v ÚP, že sa bude využívať na 
športové účely, ale kľudne sa môže debatiť o využití pozemku. Avšak navrhovaná ľadová 
plocha sa bude môcť využívať aj mimo sezóny aj na iné hry. 
 
Mgr. Zuzana Furová – je potrebné zvážiť aj náklady po 10-tich rokoch. 
 
Primátor mesta – keď bude vysúťažená SZĽH firma, ktorá zabezpečí realizáciu ľadovej 
plochy a uvidíme aké technológie použije, bude možné viac diskutovať k finančnej stránke. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – treba to následne poriadne prerátať. Ľadová plocha bude slúžiť hlavne 
pre mládež, čo na nich bude pozitívne vplývať. 
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ThDr. Marián Krivuš  – komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného rozvoja  
a životného prostredia odporúča a takisto aj MsR. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – uviedol, že na Orave sú podobné plochy, preto by bolo možno 
dobré ísť sa na ne pozrieť, prípadne zistiť náklady na ich fungovanie a pod. Taktiež aj 
v Priekope bola ľadová plocha a už tam nie je, kde je otázne koľko to tiež mohlo stáť. 
 
HLASOVANIE č. 11 
MsZ berie na vedomie Informatívnu správu o súčasnom stave predložených žiadostí 
o dotácie alebo o nenávratný finančný príspevok. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ súhlasí so zámerom prekrytia ľadovej plochy dodanej v rámci výzvy SZĽH 
„Podpora rozvoja športu“ v období do dvoch rokov od jej inštalácie. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 9 
Diskusia 
 
ThDr. Marián Krivuš  – vyzval MsP, aby kontrolovala zákaz vjazdu na moste cez Turiec 
a za ním. 
 
Emil Masnica – kontrolujú to a dodal, že pracovníci stavby im ráno oznamujú, či v daný deň 
tam bude zákaz vjazdu, alebo nie. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – keby sa dali informácie o tomto obmedzení aj do rádia. Ďalej 
sa opýtal, či sa sfunkční ihrisko na spojenej škole M.R. Štefánika a či sa upraví potok na ul. 
Fínskej proti vylievaniu? 
 
Primátor mesta – k multifunkčnému ihrisku uviedol, že je potrebné najskôr prezistiť, čo 
všetko je pokazené a koľko y stála oprava, ale pozrú sa na to. 
 
Emil Masnica – uviedol, že informácia o dopravnom obmedzení bola v rádiu. 
 
Ing. Dušan Kramár – informoval, že jedná strana komunikácie, kde sa potom nachádza patrí 
mestu Martin a druhá nám. Spoločne so zamestnancami povodia Váhu si prešli inkriminovaný 
úsek potok a zistili, že sa tu nachádza mnoho mostíkov, ktoré si vybudovali sami vlastníci 
a práve tieto mostíky zadržujú vodu pri povodniach a tá sa následne vylieva. Riešením by 
bolo rozdelenie potoka vo vrchnej časti, kde sú ale súkromní vlastníci a bol by to zásah do ich 
majetku. Zo stretnutia nakoniec nevzišlo žiadne jasné riešenie, ale prísľub, že sa na to ešte raz 
prídu pozrieť (rozdelenie vo vrchnej časti) plus je potrebné komunikovať s vlastníkmi 
mostíkov. 
 
Prednostka MsÚ – dodala, že v jarných mesiacoch sa vrchná časť potoka monitorovala kvôli 
zamedzeniu veľkým škodám. 
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K bodu č. 10 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
Nakoľko boli vyčerpané riadne body rokovania MsZ primátor mesta vyhlásil o 15:40 hod. do 
6:00 hod. prestávku, kedy by mal prísť na rad bod Občania. 
 
Poslanci MsZ s návrhom súhlasili. 
 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
K tomuto bodu neboli prítomní žiadni občania. 
 
 
K bodu č. 11 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:02 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
  Ing. Marek Veverica                                                                  Mgr. Marián Kráľ 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková              Mgr. Branislav Zacharides 
   prednostka MsÚ                          primátor mesta 
 


